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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:2265 Lager för civil krishantering

Riksdagens EU-nämnd har precis via ett skriftligt samråd haft en fråga uppe om 
ett rådsbeslut om lagerkapaciteten för civila krishanteringsuppdrag. Regeringen 
avser att rösta för ett antagande av rådsbeslutet, vilket innebär att den 
lagerkapacitet för civila krishanteringsuppdrag (Warehouse II) som i dag finns i 
Kristinehamn och förvaltas av MSB ska förlängas i 18 månader. 

Det var den 26 april 2018 som rådet fattade beslut om att skapa en 
lagerkapacitet för civila krishanteringsuppdrag. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser regeringen att behålla det lager som i dag finns i Kristinehamn efter 
att dessa 18 månader har gått, och hur omsätts varorna i lagret så att det inte 
finns gamla varor i lager?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-19
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00


